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بازدید معاون مهندسی و توسعه شرکت آبفا 
کشور از دو طرح آب و فاضلاب در ساری

معاون مهندسی و توسعه شرکت مهندسی 
آب  فاضــاب کشــور به همــراه مدیر 
عامل،معاونین و مدیران امور آب و فاضاب 
مازندران از طرح تصفیه خانه آب شرب سلیم 
بهرام  و تصفیه خانه فاضاب عالیواک ساری 

بازدید کرد.
مهندس آقازاده در این سفر دو روزه طی نشستی با مدیر 
عامل و معاونین شرکت با اشاره به وظیفه خطیر سقایی 

اظهار داشت: خدمت سقایی بسیار ارزشمند و از نعمات الهی است لذا باید بر اساس باورهای دینی 
خدمت کنیم زیرا خداوند از حق خودش می گذرد اما از حق الناس نمیگذرد و کار ما حق الناس 

است و ما به ازای باور خودمان مشغول به خدمت هستیم.
وی با تاکید بر مسئولیت پذیری و خدمت خالصانه  همانند سردار شهید سلیمانی گفت: عبادت 
جز خدمت به خلق نیســت و خوشحالیم که ســپاه و قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( در مسیر 

محرومیت زدایی خیلی پیشتر از ما هستند.
در ادامه مهندس برارزاده در حاشیه بازدید از طرح تصفیه خانه فاضلاب ساری طی سخنانی 
گفت: مساحت تصفیه خانه فاضلاب ســاری ۱۲ هکتار است که در ۴ مدول طراحی شده و 
ظرفیت هر مدول بیش از ۲۲۳ هزار متر مکعب در روز است که در سال مقصد) ۱۴۰۸( بیش از 

۴۲۰ هزار نفر را تحت پوشش قرار می دهد
وی با اشــاره به مزیت های مدول دوم تصفیه خانه نســبت به مــدول اول گفت: تاکنون 
۳۴۶ کیلومتر لوله گذاری ، ۲۲ هزار و ۵۴۶ فقره انشعاب همچنین ساخت و نصب تجهیزات و 
راه اندازی تلمبه خانه فاضلاب،اجرای خط انتقال به طول ۲.۵ کیلومتر ، اجرای خط پساب به طول 

۱ کیلومتر و نیز ساخت و نصب تجهیزات و راه اندازی مدول اول تصفیه خانه انجام شده است
گفتنی است در نشست معاون مهندسی و توسعه شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور با مدیر 
عامل و معاونین شرکت آبفا مازندران مقرر شد با توجه به فرسودگی بالای شبکه توزیع و سرانه 
پایین مخازن ذخیره برای مقابله با تنش آبی اعتبارات لازم افزایش یابد و طرحهای فاضلاب 
۵ شهر اولویت دار که با تسهیلات بانک توسعه اسلامی محقق نشد با اعتبارات طرحهای تملک 

دارایی انجام شود
همچنین مقرر شد اعتبارات محرومیت زدایی استان مازندران افزایش یابد  و با توجه به پرداخت 
بخشی از اعتبارات به قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( اجرای پروژه ها شتاب بیشتری یابد و با 
توجه به تکمیل مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب ســاری، اجرای شبکه فاضلاب در اولویت 
قرار گیرد و نیز با توجه به عقب ماندگی طرحهای فاضلاب در مازندران از هزار میلیارد تومان 
سهم استان در ساماندهی فاضلاب در نوار ساحلی ۴۵۰ میلیارد تومان تخصیص یابد و شرکت 
آبفا مازندران برای شهرهای فاقد طرحهای فاضلاب هم مطالعات را انجام و برای تصویب به 

شرکت مهندسی ارسال نماید

بازدید صنعتگران مازندران از یازدهمین نمایشگاه 
بین المللی فناوری اینوتكس 2022

 ساری رییسی -  کامران علی پور اظهار داشت: حضور در نمایشگاه فناوری 
بمنظور تبادل دستآوردهای علمی و عملی است و شرکتهای دانش بنیان با 
ارائه فناوری و نوآوری در سال تولید، دانش بنیان، اشتغال آفرین، در بخش 

تولید و صنعت نقش مهم و کلیدی ایفا می کنند.
 معاون صنایع کوچک شرکت شهرکهای صنعتی مازندران گفت: این تور صنعتی با هدف 
آشنایی صنعتگران و صاحبان صنعت استان برگزار شد و ۲۶ نفر از افراد نخبه و فن آور استان، از 

یازدهمین نمایشگاه بین المللی فناوری اینوتکس ۲۰۲۲ بازدید کردند.
 علی پور افزود: در این نمایشگاه که در محل پارك علم و فناوری پردیس تهران برگزار شد، 
شــرکتهای دانش بنیان در قالب ۴۰۰ غرفه، به ارائه محصولات فناورانه خود در زمینه صنایع 

برتر پرداختند.

به منظور افزایش ضریب ایمنی صورت پذیرفت:
اجرای عملیات دیوار حائل دوآب –بلده شهرستان نور

رئیس اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای شهرستان نور از اجرای عملیات 
خاک ریزی پشت دیوار حائل محور دوآب –بلده این شهرستان خبر داد.

مهندس سید صمد مصطفی نژاد اظهار داشت: محور دو آب –بلده که بر اثر سیل اردیبهشت 
ســال۱۳99 تخریب گردید در سال گذشته با هدف افزایش ضریب ایمنی و سلامت کاربران 

جاده ای با احداث بیش از ۸۰۰ متر دیوار حائل در ۴ نقطه محور یاد شده ایمن شد.
مصطفی نژاد افزود: با کمک راهداران پر تلاش و با عنایت به نیاز منطقه و هماهنگی های 
لازم با اداره کل مقرر گردید خاك ریزی پشت دیوار حائل با استفاده از ماشین آلات راهداری 
تخت اختیار شهرستان«بلدزر، بیل مکانیکی، بنز مایلر و لودر« انجام گردد که خوشبختانه با 

۴۸۰۰ سرویس بار نسبت به اجرای عملیات اقدام گردید.

سرپرست منطقه ۹ عملیات انتقال گاز:
 بومی سازی قطعات و تجهیزات، جزو اولویت ها
 و اهداف مهم منطقه 9 عملیات انتقال گاز است

محی الدین مفخمی به مناســبت بیست و 
ششمین نمایشــگاه بین المللی نفت، گاز، 
پالایش و پتروشــیمی اظهــار کرد: کمیته 
خودکفایــی و شناســایی تولیدکنندگان و 
سازندگان داخلی که توانایی ساخت قطعات 
یدکی را دارا هستند، در منطقه فعال است، 
بازدید از نمایشگاه ها و شناسایی شرکت های 
داخلی، مکاتبه با شــرکت ها و سازندگان 

داخلی و ارســال نمونه کالا و قطعات یدکی برای شرکت هایی که امکانات 
لازم جهت تولید قطعات یدکی را دارا هستند از اقدامات منطقه در خصوص 
توسعه همکاری با شرکت های داخلی برای تأمین اقام و تجهیزات مورد نیاز 
بوده و خوشبختانه قطعات و تجهیزات مختلفی ساخته و یا در دست ساخت 

داخل است.
وی در ادامه، عدم خرید کالاهای خارجی که دارای نمونه مشابه داخلی است را یکی از اقدامات 
مهم منطقه جهت تحقق شعار سال؛ تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین دانست و یادآور شد: 
برقراری ارتباط با شــرکت ها و تولیدکنندگان داخلی جهت ساخت قطعات یدکی با در اختیار 
گذاشتن نمونه قطعات و اطلاعات فنی مورد نیاز، از دیگر اقدامات حمایتی منطقه از شرکت های 
ایرانی است.مفخمی افزود: منطقه 9 بر اساس دستورالعمل های پژوهشی به منظور همکاری با 
دانشگاه ها و شرکت های دانش بنیان، با دانشگاه ها تفاهم نامه همکاری امضا و همکاری کرده 
است، همچنین در حوزه همکاری با پارك های علم و فناوری، جلسات مشترکی با پارك علم و 
فناوری مازندران برگزار شده و مکاتباتی نیز با پارك های علم و فناوری دانشگاه شریف و دانشگاه 
تهران انجام گرفته تا از توانمندی های این مراکز بهره گیری شود.وی همچنین از صرفه جویی 
اقتصــادی یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریالی با نصب و راه انــدازی ژنراتور اضطراری در مرکز 
بهره برداری نور خبر داد و اظهار کرد: اجرای این پروژه از نصب، برنامه ریزی کنترلر و راه اندازی 

ژنراتور با استفاده از توان داخلی و تلاش همکاران تعمیرات اساسی انجام شده است.
سرپرست منطقه 9 عملیات انتقال گاز مجموع اقلام تامین شده در قالب طرح خودکفایی را 
۱۲۳ قلم عنوان کرد و افزود: همچنین صرفه جویی ۶ میلیارد ریالی با تعمیر و بازسازی تجهیزات 

ایستگاه شیر محدوده مرکز بهره برداری گرگان نیز در این منطقه رقم خورده است.
وی در پایان، خاطرنشان کرد: حمایت از کالای ایرانی و سازندگان داخلی و قطعات و تجهیزات 
بومی جز اولویت و یکی از اهداف مهم این منطقه عملیاتی است؛ چراکه حمایت از تولیدات و 
قطعات داخلی و بومی در تقویت بنیه اقتصادی کشور مؤثر بوده و به نوعی برای جوانان این مرز 

و بوم نیز اشتغال آفرینی را در پی دارد.

پروژه های مسكونی ذوب آهن به عدد ۳۴ رسید
همزمان با هفته بسیج سازندگی و در ادامه ساخت و راه اندازی، پروژه های 
گروه جهادی فولاد مردان و حوزه مقاومت بسیج شهید تندگویان ذوب آهن 
اصفهان، تعداد دو باب منزل مسکونی جدید جهت نیازمندان در مناطق باغ 
بهادران)روستای چم علیشاه( و شهر چرمهین، افتتاح و مورد بهره برداری 

قرار گرفت.
سرهنگ عجمی رئیس سازمان بسیج سازندگی سپاه صاحب الزمان)عج( در این آیین، افتتاح و 
راه اندازی پروژه های جهادی را گامی مهم در جهت محرومیت زدایی و مسئولیت اجتماعی ذکر 
نمود و گفت: خوشبختانه ذوب آهن اصفهان تاکنون نقش ارزشمند خود را در این زمینه به خوبی ایفا 
نموده است. وی از مساعدت و همکاری مدیریت عالی و بسیج این شرکت و کلیه دست اندرکاران 
اینگونه اقدامات خداپسندانه قدردانی نمود. در آیین افتتاح این پروژه های جهادی مسئول سازمان 
بسیج کارگری سپاه صاحب الزمان )عج( استان، فرمانده سپاه ناحیه لنجان، ائمه جمعه باغبهادران و 
چرمهین، مسئولین محلی و گروه های جهادی، فرمانده بسیج، مدیر تعمیرات و ساختمان ها و معاون 

روابط عمومی و سرپرست روابط صنعتی کوره بلند ذوب آهن اصفهان حضور داشتند. 

اخبار کوتاه 

رئیس کمیسیون شهرسازی و حقوقی شورای اسامی شهر کرج 
درخصوص طرح تفصیلی آتی کانشهر کرج و پیشنهادات شورای 

شهر خبر داد.
حسین مهاجری در شانزدهمین کمیســیون شهرسازی و حقوقی شورای شهر 
که با حضور اعضا کمیســیون برگزار شد، اظهار کرد:توسعه ناهمگون افقی شهر 
و فرسوده شــدن قسمت اعظمی از کالبد شهر، باعث مسائل و مشکلات عدیده 
ای در این کلانشــهر شده اســت به طوری که در حال حاضر ناپایداری در آمدی 
شهری،عدم توسعه متوازن حمل و نقل عمومی،کالبد و سیمای نامطلوب شهری، 
بافت های فرســوده در کنار مشــکلات فرهنگی،اجتماعی و زیست محیطی از 
مهمترین چالش های شهر کرج به شمار می روند. رئیس کمیسیون شهرسازی و 
حقوقی شورای اسلامی شهر کرج افزود: لذا در راستای سیاست های شورای اسلامی 
شهر دوره ششم با بررسی تعدادی از چالش های فوق در زمینه شهرسازی و طرح 
تفصیلی پیشنهاداتی به کمیسیون ارائه شده تا از طریق مشاوران طرح تفصیلی و 
اعضا کمیســیون با بررسی بیشترعملیاتی شود.  مهاجری به ۸ پیشنهاد این طرح  
اشــاره و بیان کرد: در این طرح دو فوریتی شهرداری مکلف شد پیرو مجوز سال 
9۸ صدور پروانه های دو نقشــه ای را پس از بازنگری و بررسی مجدد،نسبت به 
اخذ مجوز کمیسیون ماده ۵ اقدام وعملیاتی نماید.عضو شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: همچنین شهرداری مکلف می شود طرح بلند مرتبه سازی در شهر کرج را 

به صورت یک طرح جداگانه جهت طرح در کمیســیون ماده ۵ تهیه و ارائه نماید 
و یا در قالب طرح تفصیلی در دســت اقدام در نقاطی از شــهر که شرایط زیست 
شهری را  دارند منظور نماید.وی یادآور شد: برابر ضوابط و مقررات جاری در زمینه 
عواملی چون سطح اشغال مجاز، تراکم،سایه اندازی،کریدور هوایی ، پدافند غیر عامل ، 
مطالعات زلزله خیزی ، عوامل زیست محیطی در تعدادی محور مجاز در سطح مناطق 
دهگانه به صورت لکه گذاری یا به صورت شهرك با افزایش تراکم مازاد در سطح 
اشغال۲۰درصد و با اخذ بهای خدمات معرفی نماید ؛این طرح با مکان یابی مناسب 
در سطح شهر و با هدف کنترل ساخت و ساز ها و جلوگیری از گسترش افقی شهر، 
بهره وری مطلوب و مناســب از اراضی شهری، جذب سرمایه گذار، حفظ زمین و 
حفظ فضای سبز و افزایش کاربری خدماتی و جلوگیری از پراکنده سازی می باشد. 
مهاجری افزود: املاك شهرداری موصوف به طرح ساماندهی در سطح شهر توسط 
حوزه های معاونت شهرسازی و معماری و املاك بررسی و حداکثر بارگذاری متناسب 
با نیاز شــهری ، محلی و شــرایط منطقه اعمال تا ارزش افزوده مفیدی برای این 
اموال شهرداری اختصاص نماید.  وی خاطرنشان کرد: اداره کل املاك و مستغلات 
شهرداری کرج، املاك تحت مالکیت شهرداری در مناطق دهگانه به ویژه محلات 
برخوردار را با هماهنگی حوزه معاونت معماری و شهر سازی، حداکثر بارگزاری مفید 
با هدف یا افزایش ارزش افزوده اقدام کند و تاکید کرد غیر از کاربری خدماتی مگر در 

صورت فقدان زمین یاعدم تامین سرانه خدماتی صورت پذیرد .

شهردار کمالشــهر بااعام این خبر 
افزود:طی مکاتبات و رایزنی های انجام 
شده و با عملیاتی شدن طرح ها وتکمیل 
اقدام،بزودی  دردســت  های   پروژه 
سرانه بهداشت ودرمان درکمالشهر در 

حد قابل قبولی قرارخواهدگرفت.
شهردار کمالشهر در جلســه رسمی شورای 
اسلامی که با حضور دکتر دلشاد ریاست یکی از 
بیمارستان های استان ،ریاست واعضای شورای 
اسلامی ومعاونین شــهرداری درصحن علنی 

شورای اسلامی برگزار شد با اشاره به کمبودها ونیازهای مدیریت شهری جهت 
اغنای بخش درمان وسلامت گفت:ما آمادگی کامل داریم تا در مناطق مختلف 
شــهر بنا به نیاز و با د رنظر گرفتن زیرساخت های لازم ،هرگونه همکاری با 

مسئولین استانی داشته باشیم.
وی در ادامه به پروژه پارك بانوان کمالشهر گفت:از دیگر طرح های رفاهی شهر 
که جزو دغدغه های مدیریت شهری است ایجاد فضای مفید و مناسب جهت 
ورزش وتقریح بانوان محترم کمالشهری است که در این خصوص و در مرحله 
ابتدایی امر،شهرداری اقدام به برگزاری مناقصاتی جهت آغاز این پروزه نموده 
است.بهمنی درادامه ودر خصوص بوستان جنگلی هلجرد گفت:باپیگیری های 

متعدد و همت شــورای اســلامی و مدیریت 
شهری،اسناد و مدارك بوستان جنگی هلجرد 
بــه متراژ۱۴۰ هکتار توســط منابع طبیعی به 
شــهرداری واگــذار گردید که ایــن موضوع 
 یکی از درخواســتهای شــهروندان ازشورای 

ششم بود.
در ادامه این جلســه دلشاد با اشاره به مهاجر 
پذیر بودن کمالشهر و لزوم تقویت سرانه های 
بهداشــت ودرمان این شهر افزود:ما درراستای 
بهبود وضعیت بهداشــت و درمان کمالشــهر 
آمادگی کامل جهت همکاری های لازم را داشــته و مجمع خیرین سلامت 
نیز در این مسیرمیتواند درکنار مدیریت شهری کمالشهر بوده وکما فی السابق 
جهت تامین سلامت جامعه خدمات لازم راارائه نماید.دلشاد ضمن ارائه پیشنهاد 
افتتاح موسســه خیریه »محکم«جهت حمایت کودکان بیمار و بی بضاعت 
گفت:این موسسه حمایتی ،جهت مراحل درمان و تامین منابع مالی تا حد امکان 
به یاری خانواده های محترم شتافته وطبق برنامه ریزی های انجام شده بیش از 
۳7 بیماری را تحت پوشش قرارخواهد داد، درکشورهای دیگر این رقم به ۳ نوع 

بیماری منتهی میگردد.
گفتنی است بررسی مصوبات ولوایح از دیگر موارد دستور جلسه بود.

معاون نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی آب و فاضاب 
کشور گفت: عبور بدون مشکل کمبود آب شرب تابستان اولویت 
وزارت نیرو است که در این راستا برنامه ریزی های گسترده ای در 

حال انجام است.
به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شــرکت آب و فاضلاب استان 
بوشهر، هاشم امینی سه شنبه در بازدید از پروژه های آب شیرین کن شهر بوشهر 
اظهار کرد: در این راستا در شهرستان های استان بوشهر پروژه های متعددی در 

حوزه آبرسانی در حال احداث است.
وی بیان کرد: با تاکید وزارت نیرو برای عبور بدون مشکل از تابستان و تامین آب 
مشترکان  به نحو مطلوبی انجام شده است که در این زمینه یکی از استان های 

مورد توجه استان بوشهر است.
امینی ادامه داد: خوشــبختانه پروژه ها در حوزه جهاد آبرسانی برای روستاها و 

شهرهای متعدد استان بوشهر با روند مناسبی در حال اجرا است.
وی گفت: در بازدید از این پروژه ها مقرر شده اعتبارات خوبی به این پروژه ها و به 
ویژه در حوزه آب شیرین کن های شهرستان های استان بوشهر را به ویژه بوشهر، 

تنگستان و همچنین پروژه آبرسانی سیراف-جم تزریق شود.
امینی ادامه داد: با توجه به پروژه های کوتاه مدت و بلند مدت برای شهرستان های 
استان بوشهر یک اطمینان خاطر مناسبی برای تامین آب و بهداشت آن ایجاد 

می شود. امینی عنوان کرد: تاکید ویژه وزارت نیرو استفاده از آب دریا برای تامین 
آب شرب است که در این بخش زیرساخت های بسیار خوبی در استان بوشهر 

ایجاد و افق روشنی برای استان ترسیم شده است.
وی افزود: توسعه این زیرساخت ها از سنوات قبل معطل مانده بود مه اکنون 
با کارهای انجام شــده امید است بتوان از این ظرفیت تامین آب شرب بخوبی 

استفاده کرد.
امینی بیان کرد: برنامه ریزی های صورت گرفته میزان تولید آب از آب شیرین 
کن ها در استان بوشهر در سال های آینده چند برابر خواهد شد و در کنار این 
ظرفیت نگاه به آب های استان همجوار و همچنین خط کوثر نیز به صورت ویژه 

دنبال خواهد شد.
وی یادآور شد: سال های آتی میزان برداشت آب استان بوشهر از آب شیرین 
کن ها چند برابر خواهد شد و در کنار آن نگاهی نیز به آب های سطحی همجوار 

و بویژه خط کوثر خواهیم داشت.
امینی اضافه کرد: ر جهاد آبرسانی که برای نخستین بار در کشور  توسط دولت 

سیزدهم آغاز شده آبرسانی به روستاها با ظرفیت خوبی محقق شده است.
وی یادآور شد: در استان بوشهر نیز اعتباری بالغ بر 9۰ میلیارد تومان اعتبار برای 
احداث پروژه  های آبرسانی در روستاها اجرایی شده است که این مهم نویدبخش 

تامین آب پایدار روستاهای است.

مدیرکل اوقاف و امورخیریه استان البرز 
گفت: مراحل انجام ثبت نام از داوطلبان 
و فعالان قرآنی ویژه ۱۲ رشته چهل 
مسابقات سراسری  دوره  پنجمین  و 
اوقاف در هفت نقطه از شهرستان های 

البرز در حال برگزاری است. 
حجت الاسلام و المســلمین علی دشتکی، 
مدیرکل اوقاف و امورخیریه اســتان البرز، در 
گفت و گو با خبرنگار افتخــاری روابط عمومی 
اوقاف البرز، اظهار کرد: رشته  های نهج البلاغه و 

صحیفه سجادیه، مدیحه سرایی و هم خوانی به دیگر بخش های رقابتی در چهل 
و پنجمین دوره مسابقات قرآن کریم جمهوری اسلامی ایران اضافه شده است. 
وی افزود: فعالان قرآنی و داوطلبان آقا و خانم بالای ۱۸ ســال می توانند از 
طریق درگاه برخط به نشانی اینترنتی www.quraniran.ir مراجعه و تا 

پایان ۲۱ خردادماه، نسبت به ثبت نام در آزمون شفاهی و کتبی اقدام کنند. 
فعالیت ۷ مرکز افق در مسابقات قرآنی البرز

حجت الاسلام دشتکی در ادامه اعلان کرد: انجام ثبت نام از داوطلبان و فعالان 
قرآنی در رشته های قرائت ترتیل، قرائت تحقیق، حفظ کل قرآن، حفظ ۵ جزء، 
حفــظ ۱۰ جزء، حفظ ۲۰ جزء، اذان و دعاخوانی بخش آوایی، در رشــته های 

تفسیر قرآن کریم، ترجمه نهج البلاغه، ترجمه 
صحیفه سجادیه بخش معارفی، در رشته های 
مدیحه سرایی و همخوانی بخش گروهی ویژه 
چهل و پنجمین دوره مسابقات سراسری اوقاف 
در هفت نقطه که شامل شهرستان های کرج، 
فردیس، ساوجبلاغ، نظر آباد، چهارباغ، اشتهارد و 

طالقان استان البرز در حال برگزاری است. 

وی با اشاره سه بخش از مرحله کشوری این 
دوره از مسابقات به میزبانی استان های قزوین، 
قم و خوزســتان در تاریخ تعیین شده به محوریت آستان مقدس امامزادگان و 
بقاع متبرکه واجب التعظیم)ع( برگزار می شود، گفت: داشتن تابعیت جمهوری 
اسلامی ایران و اقامت دائم در شهرستان محل ثبت نام از جمله شرایط عمومی 

ثبت نام اعلام شده است. 
اعطای ۲ نشان ملی به برگزیدگان قرآنی البرز

این مسئول یادآور شد: حسین عزیزی به عنوان مقام چهارم در رشته قرائت 
ترتیل و غزاله سهیلی زاده به عنوان مقام سوم در رشته قرائت تحقیق از استان 
البرز در چهل و چهارمین مسابقات سراسری قرآن سازمان اوقاف و امور خیریه 

در دو بخش بانوان

 پیشنهادات  شورای  شهر
 درخصوص طرح تفصیلی آتی کلانشهر کرج بررسی شد

 شهردار كمالشهر امكانات  بهداشت 
و درمان در كمالشهر بهبود خواهدیافت

 عبور بدون مشکل کمبود آب شرب 
در تابستان از اولویت  های مهم وزارت نیرو است

 ثبت نام از فعالان قرآنی مسابقات سراسری اوقاف
 در هفت نقطه البرز در حال انجام است

به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی گیان، 
جلسه ســتاد نهضت احیاء واحدهای اقتصادی استان با حضور 
معاون صنایع کوچک ســازمان صنایع کوچک و  شهرک های 
صنعتی ایران ، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری گیان، 
رییس سازمان صمت استان ، مدیرعامل شرکت شهرک های 
صنعتی گیان و نمایندگان دســتگاه های اجرایی و نمایندگان 
بانک های عامل استان به میزبانی شرکت شهرک های صنعتی 

گیان برگزار شد . 
عزیز الله قربانی معاون صنایع کوچک سازمان صنایع کوچک و  شهرك های 
صنعتی ایران ضمن تشکر از حضور و تلاشهای همه مسئولین استانی با تاکید 
بر نقش و جایگاه شهرك ها و نواحی صنعتی و اهمیت صنایع کوچک و احیائ 
واحدهای صنعتی در اقتصاد جامعه را  بسیار مهم و حائز اهمیت دانست و گفت: 
وضعیت اقتصادی کشور از زمانی که تحت تاثیر تحریم ها و همچنین چالش 
نرخ تورم در مقاطع مختلف شده مشکلات زیادی برای واحدهای تولیدی ایجاد 

شده است.
وی افزود : در چنین شــرایطی تعدادی از واحدهای تولیدی غیرفعال شدند و 
تعدادی هم کمتر از ظرفیتشــان و به قول معروف کج دار و مریز به امر تولید 

می پردازنــد ، لذا راهبرد فعالســازی واحدهای راکد و نیمه فعــال در اولویت 
فعالیت های دولت های مختلف قرار گرفته است.

معاون صنایع کوچک سازمان صنایع کوچک و  شهرك های صنعتی ایران گفت: 
حذف موانع پیش روی واحدهای تولیدی تاحدی اهمیت دارد که سال گذشته 
رهبر معظم انقلاب اســلامی سال را به نام »تولید، پشتیبانی ها،مانع زدایی ها« 
نامگذاری کردند تا با حمایت همه جانبه و از میان برداشتن موانع؛ چرخ واحدهای 
تولیدی دوباره به چرخش درآید و این روند در سال های آینده نیز همواره استمرار 

داشته باشد.
وی افزود : یکی از نهادهای متولی و حامی واحدهای تولیدی در بخش صنعت 
سازمان صنایع کوچک و  شهرك های صنعتی ایران  میباشد که تمام تلاش خود 

را برای حمایت همه جانبه از واحدهای صنعتی به کار گرفته است . 
قربانی گفت : در راستای تحقق شعار سال ۱۴۰۰ و بازگشت واحدهای تولیدی 
راکد و نیمه فعال به چرخه تولید و همچنین برنامه ریزی برای عمل به شعار سال 
۱۴۰۱ یعنی »تولید ، دانش بنیان ، اشتغال آفرین « بی شک یکی از مهمترین 
دستاوردهای احیای واحدهای تولیدی ، حفظ و ایجاد اشتغال است که خوشبختانه 
با برگشت  و احیاء واحدهای صنعتی تعداد زیادی مشغول به کار خواهند  شد و این 

اقدام ارزشمندی است که امید می رود همواره تداوم داشته باشد.

معاون صنایع کوچک سازمان صنایع کوچک و  شهرك های صنعتی ایران در 
خصوص عمده مشکل واحد تولیدی راکد ونیمه فعال در شهرك های صنعتی 
استان گفت : بیشتر واحدهای تولیدی ما با کمبود نقدینگی و تامین سرمایه لازم 
برای به روز کردن تجهیزات و تهیه مواد اولیه مواجه هســتند و علاوه براین 
در بازاریابی هم چنــدان موفق عمل نمی کنند و به طور مطلوب نمی توانند 
تولیدات خود را به بازار عرضه و با برندهای مختلف رقابت کنند. ما هم تاجایی 
که مقدور بوده با اعطای تسهیلات و معرفی واحدهای تولیدی به بانک های 
استان واختصاص فضای صنعتی از آنها حمایت کرده ایم و این روند را همچنان 

ادامه خواهیم داد . 
 قربانی از احیاء واحدهای راکد ونیمه فعال در سال ۱۴۰۱ خبر داد و گفت : در 
سال ۱۴۰۱ به لطف خدا و همت همه دستگاه های مربوطه میبایست ۶۸ واحد 

صنعتی راکد در استان گیلان راه اندازی مجدد شود
معاون صنایع کوچک سازمان صنایع کوچک و  شهرك های صنعتی ایران 
در خصوص تحقق شعار سال ۱۴۰۱ که تولید،دانش بنیان و اشتغال آفرین است 
گفت : بی شک این شرکت به عنوان مخاطب اصلی تولید در صنعت خود را باید 
با شعار سال تطبیق دهد و در این راستا برنامه های کلان و کوتاه مدتی را تهیه 
کند که با توجه به نقش و اهمیت فناوری در توسعه و رونق تولید در واحدهای 
صنعتی  طی چند سال اخیر انجام اقداماتی را در راستای حمایت از شرکت های 
دانش بنیان آغاز کردیم که امسال با اختصاص شعار سال به مبحث مهم دانش 
بنیان؛ برنامه ها وفعالیت های ما سرعت و شتاب بیشتری خواهند گرفت  و در 

کل عملیاتی تر خواهند شد.
لازم به ذکر میباشــد که در این جلســه ۱۵ واحد صنعتی حضور داشتند که 
مصوباتی جهت رفع دغدغه های صنعتگران به تصویب رسید و زمان مشخص 
جهت اجرایی شدن آنها مشخص گردید و در پایان با حضور مسئولین از شهرك 

صنعتی سیاهکل بازدیدی به عمل آمد . 

مهندس مهدیزاده مدیرعامل توزیع برق گیان خبر 
داد: به منظور انسجام بخشی فعالیت ها و همچنین 
ارائه گزارش عملکــرد و چالش های پیش رو از 
ســوی واحدهای تابعه جلسات منظم با امورهای 

اجرایی بصورت هفتگی برگزار می شود. 
این جلسات به منظور جلوگیری از اتلاف وقت و هزینه بصورت 
ویدئوکنفراس با حضور تمامی امورهای تابعه برگزار می شود 

و در اولین دور از آن، امورهای توزیع برق یک رشــت، آستارا 
و رودســر به ارائه گزارش عملکرد خود پرداختند.محمدتقی 
مهدیزاده مدیرعامل توزیع برق گیلان در این جلســه اظهار 
داشــت: افزایش همگرایی و همفکری، استفاده از تجربیات 
امورهای توزیع برق موفق در کنار کاهش فاصله بین صف و 
ستاد از مهمترین اهداف این جلسات است و مصوبات آن باید 
بصورت جدی پیگیری و بصورت دوره ای گزارش پیشــرفت 

ارائه شــود.وی تاکید کرد: به طبع هر دستگاه خدمت رسان با 
چالش هایی مواجه اســت و ضروری است امورهای اجرایی 
چالش های اصلی و اساســی خود که نقش مهمی در تامین 
رضایت مردم دارد را در اولویت اجرا قرار دهند.مدیرعامل توزیع 
برق گیلان افزود: تبیین سیاست های ستادی و پیگیری اجرای 
آنها، جلوگیری از انحراف معیار و رصد و پایش عملکرد امورها 
جز اهداف اصلی این شــرکت در خلال برگزاری این جلسات 

است.مهدیزاده گفت: برخورد مناسب با مشترکین و پاسخگویی 
صحیح به آنها درخواست اصلی ما از امورهای اجرایی می باشد 
زیرا با توجه به برخی نقصان های موجود، تکریم ارباب رجوع 
در جلب رضایت مشترکین بدیهی و حیاتی است.رئیس هیئت 
مدیره و مدیرعامل توزیع برق گیلان بر هوشمندسازی و کنترل 
پذیری مشترکین تاکید کرد و افزود: با توجه به شرایط صنعت 
برق، اعمال مدیریت مصرف برق هوشمند کاملا مورد نیاز است 

و تمامی امورهای تابعه شرکت باید تلاش وافر در این زمینه 
اعمال کنند. گفتنی است در این جلسه قائم مقام اجرایی، مدیر 
توزیع برق شهرستان رشت و معاونین شرکت نقطه نظرات حوزه 
کاری خود در باب موضوعاتی همچون گذر از پیک تابستان، 
جلوگیری از سرقت سیم، تکریم ارباب رجوع، وصول مطالبات، 
احداث کابل خودنگهدار و برکناری شبکه فرسوده و مدیریت 
هزینه ها باتوجه به بودجه انقباضی از ســوی وزارت نیرو بیان 
کردند و مدیران و کارکنان امورهای توزیع برق یک رشــت، 
آستارا و رودسر نیز به ارائه عملکرد، برنامه های آتی و تشریح 

چالش های خدمت رسانی پرداختند.
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اعمال مدیریت مصرف برق هوشمند ضروری است 
 مدیرعامل توزیع برق گیلان 

با امضای تفاهم نامه میان شهرداری اصفهان و بنیاد جهانی انرژی؛

اصفهان به عنوان نخستین شهر کشور، به شبکه جهانی شهرهای پایدار پیوستاصفهان به عنوان نخستین شهر کشور، به شبکه جهانی شهرهای پایدار پیوست
اصفهان_راعی: تفاهم نامه همکاری دوجانبه 
در راستای تحقق شهر پایدار بین شهرداری 
اصفهان و بنیاد جهانی انرژی به امضا رسید 
و اصفهان به عنوان نخستین شهر کشور، به 

شبکه جهانی شهرهای پایدار پیوست.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، 
نشست بین المللی شهر پایدار اصفهان، با حضور جمعی از 
مدیران ارشد شهرداری اصفهان، اعضای شورای اسلامی 
شهر، دبیرکل دفتر منطقه ای بنیاد جهانی انرژی در ایران 
و... برگزار شد و امضای تفاهم نامه همکاری در خصوص 
شهر پایدار و هوشمند میان شهرداری اصفهان و بنیاد 

جهانی انرژی، ثمره قابل توجه این نشست بود.
  دستیابی به پایداری و هوشمندی 

در تحقق شعار »اصفهان من، شهر زندگی«
شهردار اصفهان در این نشست اظهار کرد: بر اساس 
شعار محوری این دوره از مدیریت شهری که »اصفهان 
من، شهر زندگی« است، توجه به شاخص هایی همچون 

پایداری و هوشمندی شهر در دستور کار قرار دارد.
»علی قاســم زاده« افزود: پــس از پیگیری مذاکرات 
دوجانبه در خصوص توسعه شهر پایدار و هوشمند و تأمین 
منافع متقابل بین بنیاد جهانی انرژی و شهرداری اصفهان، 
در مورد راه هایی برای همکاری در جهت عملیاتی کردن 
مفاهیم شهر پایدار توافق شــد، که از مفاد این توافق 
می توان به جمع آوری اطلاعات و داده های شــهری، 
طبقه بندی، تجزیه و تحلیل داده ها مطابق با شاخص ها و 
معیارهای شهرهای پایدار و هوشمند سازمان ملل متحد، 
ارزیابی گام به گام داده های استخراج شده و تهیه گزارش 

براساس تجزیه و تحلیل داده ها اشاره کرد.
او تاکید کرد: قرار دادن شهر اصفهان در پلتفرم جهانی 
U۴SSC با هدف تأمین مالی و اجرای پروژه های بهبود 

در شــبکه جهانی و استقرار و اجرای سیستم ساختمان 
پایدار بر اســاس استانداردها و شاخص های بین المللی 
DGNBدر یکی از پروژه های ساختمان های اداری و 
تجاری در اصفهان به صورت پایلوت در اکوسیستم شهر 

هوشمند پایدار از دیگر موارد تاکید شده است.
  میزبان سرمایه گذاری در زمینه پایداری 

و هوشمندی شهر هستیم
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان نیز در این نشست 
گفت: از آنجایی که مدیریت شهری و مجموعه شورای 
شهر اصفهان در ارتقای زیرساخت ها و حرکت به سمت 
پایداری و هوشمندسازی اصفهان اهتمام ویژه ای دارند، 
پیشنهاد می کنم نماینده اتحادیه جهانی انرژی در ایران، 
امضای این تفاهم نامه را مقدمه ای بر این قرار بدهند که 

یکی از شــرکت های دانش بنیان و یا شهرك علمی و 
تحقیقاتی اصفهان، به عنوان نمایندگی اتحادیه جهانی 

انرژی در اصفهان مشخص شود.
»محمد نورصالحی« تاکید کرد: اگر دکتر »فِرش« و 
شرکتشان آماده سرمایه گذاری در اصفهان هستند، ما 

می توانیم بستر ایجاد این مشارکت را  فراهم کنیم.
او اضافه کرد: به عنوان مدیریت شــهری، آماده ایجاد 
بسترهایی برای سرمایه گذاری و مشارکت در تولیدات 
مرتبط با پایداری و هوشمندی شــهر و یا ایجاد دفتر 

نمایندگی اتحادیه جهانی انرژی در اصفهان هستیم. 
  اجرای سیستم ساختمان پایدار 
بر اساس شاخص های بین المللی

از دیگر حاضران در این نشســت، معاون شهرسازی 

و معماری شــهرداری اصفهان بود که با تاکید بر نقش 
پایداری شهرها در ایجاد گفتمان پژوهش و برنامه ریزی 
گفت: خوشبختانه گفتمان پایداری به عنوان استراتژی 

توسعه منطقه ای و شهری، گسترش یافته است.
»وحیــد مهدویان« با بیان اینکه بر ۶ هدف اصلی در 
پایداری شهرها تاکید شده است، افزود: کاهش میزان 
مصرف منابع طبیعی و انــرژی تجدیدناپذیر، کاهش 
اثرات زیســت محیطی محدوده های هدف شهری و 
بهبود استانداردهای زندگی شهروندان از مهم ترین اهداف 
پایداری شهرها است.او با اشاره به بررسی دو موضوع در 
این نشســت تخصصی، ادامه داد: در این نشست ابتدا 
به مفاهیم پایدار شهری، تجارب شهرداری اصفهان و 
پژوهشگران و همچنین تجربیات بین المللی توسط بنیاد 

جهانی انرژی پرداخته شــده و براین اساس، تفاهم نامه 
همکاری میان شهرداری اصفهان و بنیاد جهانی انرژی 

منعقد می شود.
معاون شهرسازی و معماری شهردار اصفهان، افزایش 
کیفیت زندگی شهروندان، دسترسی به زندگی برابر به 
لحاظ دسترســی به خدمات و برنامه ریزی برای ایجاد 
شهرســازی مشــارکتی و پایدار را از مهمترین اهداف 
برگزاری این نشست و انعقاد این تفاهم نامه عنوان کرد 
و گفت: خروجی این نشســت و عقــد این تفاهم نامه 
جمع آوری داده ها و مطالعات شهری، طبقه بندی، تجزیه 
و تحلیل داده های شهری مطابق با معیار شهرهای پایدار 
و هوشمند سازمان ملل و تعیین پروژه و بهبود و پایداری 
هوشمند شهری، اســتقرار و اجرای سیستم ساختمان 
پایدار بر اساس استانداردها و شاخص های بین المللی در 
یک نقطه از اصفهان به عنوان پایلوت پروژه در سیستم 

هوشمند پایدار را محقق خواهد کرد.
 اصفهان در آستانه رسیدن 

به الگویی موفق در ایران
دبیرکل منطقه ای بنیاد جهانی انرژی در ایران نیز در 
این نشست ضمن تشکر از میزبانی شایسته شهرداری و 
شورای اسلامی شهر اصفهان در برپایی این رویداد اظهار 
کرد: واقعیت این است که اصفهان در طول تاریخ نماد 

مدیریت کلان در کشور بوده است.
دکتر »هزارخوانی« اصفهان را شــهری فاخر، زیبا و 
برخوردار از افکار بلند دانست و تاکید کرد: امیدوارم این 
ارتباط به عنوان یک چشم انداز پنج ساله، اصفهان را به 
عنوان پایلوتی موفق برای الگوسازی در ایران معرفی کند.

او خاطرنشان کرد: در این مسیر به کمک شهردار و دیگر 
مسئولان نیاز داریم تا این یادگار عظیم را برای آیندگان 

به جا بگذاریم.


